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Број : 017/008/2023 
Датум : 05.12.2023 

ZAPISNIK
Sa 12 sednice Izvršnog odbora Saveza radio-amatera Vojvodine

održane on-line od 26.11 do 02.12
Sa sledećim:

DNEVNIM REDOM:  

 
1.Izveštaj sa obeležavanja 75 godine SRV.
2.Izveštaj našeg predstavnika Benka Pavela,  ( YT7TA), o učešću u delegaciji SRS  
   na  Konferenciji IARU R1  na Zlatiboru.
3.Donošenje odluke o formiranju call-book-a YU/YT7 kao i onih znakova YU/YT 2,3 
   4,5, koji pripadaju SRV-u
4.Predlog za izmenu pravilnika o pozivnim znacima YU/YT
5.Sporazum SRS-SRV
6.Razno

1.Po PRVOJ tački dnevog reda usvoje je izveštaj o realizaciji obeležavanja 75 godina SRV. 
Troškovi za realizaciju manifestacije su pokriveni 90% iz donacija.
HVALA donatorima:
1. Radio klub “Novi Sad YU7BPQ 70.000,00
2. Radio klub “Senta”Senta YU7JDE 10.000,00
3. “PYROTHERM” Teodor Mrkšić YU7AR 10.000,00
4. “ELTA” doo, Novi Sad Latić Radivoj YU7EK 5.000,00
5. “ELMED” doo, Novi Sad Staniša Zaklan YU7AC 10.000,00
6. Nemet Laslo YT7T 10.000,00
7. Radišić Milan YU7RMR 10.000,00
8. Manojlović Milan YU7PXH(izrada slova i brojeva za dekoraciju)
9. Benka Pavel YT7TA Obezbeđenje projektora
10. Nacionalni savet Slovaka- ustupanje video bima
11. TV kanal 25,Odžaci, snimanje priloga za program.
12. Vladimir Pavlović YU5MCO Priprema video prezentacije i snimanje
sustreta
13. Pavlica Milan YU7XW priprema manifestacije
14. Filip Stanić YU3FMS, dizajnirannje zahvalnica
15. Restoranu “Romanov” za izuzetno povoljne uslove za realizaciju manifestacije.
16. Članovi radio kluba „Novi Sad“ YU7BPQ, YU7WW, YU7HI,YU7BG I drugi
Svim donatorima će biti uručene zahvalnice!
Detaljan Izveštaj je u prilogu

2.Po DRUGOJ tački dnevnog reda, usvojen je izveštaj našeg predstavnika Benka 
Pavela, ( YT7TA), o učešću u delegaciji SRS na  Konferenciji IARU R1, na Zlatiboru.
Detaljan izveštaj je u prilogiu.

3. Po TREĆOJ  tački dnevnog reda -Donošenje odluke o formiranju call-book-a 
YU/YT7 kao i onih znakova YU/YT 2,3 ,4,5, koji pripadaju SRV-u
U sklopu ove tačke, nakon više mišljenja usvojeni su sldeći zakljčci:
-Nije prihvaćen predlog o formiranju call-book-a YU/YT7.
-U sklopu ove tačke razmatrano je i pitanje propisa koji se odnose na zaštitu podataka o 
ličnosti.
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-Pravni savetnik Voja Andrejevič (YU7VA), dao je skraćeno tumačenje propisa. Ovi propisi će 
biti primenjeni u obradi   podataka o članovima u okviru SRV. 
-SRV nema pravo prosleđivanja ličnih podataka svojih članova prema trećim licima, koji su 
prikupljeni zarad interne potrebe obrade zahteva za ARO licence i dozvole za ARS u ime 
članova kao i za potrebe QSL biroa. Ti podaci su povereni nama na čuvanje i NE SMEMO ih 
proslediti nikome, bez pismene saglasnosti članova. Nezgodna je situacija, jer naši članovi 
neće biti u callbook-u (YU1) ali imajući u vidu gore navedeno, ne trebamo sebi da pravimo 
problem pravne prirode.

4. Po ČETVRTOJ  tački dnevnog reda, razmatran je predolog za izmene pravilnika o 
pozivnim znacima.
-važeći pravilnik je donet davno i prevaziđen je.
Predlozi za izmene dopune:
-Predlog je da se alokacija, sufiksa za radio kloubove postavi od YU7AAA do YU7AZZ, što je 
sasvim dovoljno. Pravilnik koji je trenutno na snazi star je (sa manjim promenama) 40-ak i 
više godina.
Klubovi koji su u starim alokacijama GMN, KMN ,BPQ, ostaju kao i do sada sa svojim 
znakovima.
YT7AAA – YT7ZZZ su alokacije sufiksa za drugu klasu, tj bivšu IV klasu ili E klasu, kako je ko 
već nazivao.
Ne znamo da li je iko u zadnjih 10 godina polagao 2 klasu i čemu služi, ako se kursisti 
„teraju“ na prvu i trecu klasu, tako da ove sufikse treba osloboditi za članove.

-Pošto ove promene, moramo raditi zajedno sa SRS-om, ovi predlozi ostaju za razmatranje 
na zajedničkom sastanku predstavnika IO SRS/SRV, a u sklopu razmatranja realizacije 
sporazuma SRS-SRV!

-Što se tiče Marijinog predloga, treba predložiti izmenu i dopunu pravilnika u toj meri, da ko 
želi da zadrži svoj troslovni znak da mu se omogući ta opcija nakon ostvarivanja prava za 
sticanje dvoslovnog znaka. Nakon toga može da se odluči da zadrži troslovni znak, ali da mu 
se priznaju prava kao dvoslovnog i samim tim mogućnost korišćenja / dodele takmičarskog 
znaka. To bi bio zadatak komisije za dodelu znakova da nakon provere dostavljenih podataka
isti uslov kao i za dvoslovca, samo što se sad izdaje potvrda o ispunjenost uslova i to je to.

5. Po PETOJ  tački dnevnog reda razmatrana je realizacija sporazuma SRS/SRV
Početkom godine posle, dužih pregovora zaključen je i zajedničkim ručkom, proslavljeno 
potpisivanja sporazuma.
Do sada je realizovano:
-Izjednačeni su članovi SRV-SRS u pojednim pravima pravima ,
-Uspešno se ralizuje QSL biro.
-Pokriven je deo troškova za repetitore na Fruškoj Gori I Vršcu, u pogledu duga, kao i 
troškovi avansno za 2023  godinu.
-U pogledu pripreme predloga Pravilnika o amatareskim radio stanicema, koji na  naš (radio-
amaterski), predlog, treba da usvoji RATEL,
-Ne znamo u kojoj je fazi pravilnik i šta sadrži?
-Donet je pravilnik o repetitorima, u njegovom donošenju nismo učestvovali.
Kao i neka druga pitanja.
U cilju razrešenja ovih pitanja, treba , posle NG, organizovati zajednički sastanak sa clijem 
razmatranja primene sporazuma.

YU7AC 


